【附件四Attachment 4】
明志科技大學
Ming Chi University of Technology
【2026年國際青年創業家競賽】個資同意書
2026 International Youth Entrepreneurship Competition
Personal Data Consent Form

1. 主辦單位取得貴團隊的個人資料，目的在於進行「2026年明志科技大學國際青年創業家競賽」相關工作，蒐集、處理及使用貴團隊的個人資料是受到個人資料保護法及相關法令之規範。
The Organizer collects the personal data of team members for the purpose of administering matters related to the “2026 Ming Chi University of Technology International Youth Entrepreneurship Competition.” The collection, processing, and use of such personal data are governed by the Personal Data Protection Act and other relevant laws and regulations.
2. 本次蒐集與使用貴團隊的個人資料如報名表單內文所列，包含所屬姓名、性別、學校、系所年級、身分證字號或護照號碼、電子郵件、聯絡電話及參賽相關文件等。
The personal data of team members collected and used by the Organizer for the purpose of this Competition includes, but is not limited to, the information provided in the application form, such as name, gender, school, department/year level, ID card number or passport number, email address, contact number, and supporting documents related to the submitted entries.
3. 貴團隊同意主辦單位因聯繫所需，以貴團隊所提供的個人資料與貴團隊進行聯絡；並同意主辦單位於貴團隊報名錄取後繼續處理及使用貴團隊的個人資料。
You agree that the Organizer may, when necessary, contact you using the personal data you have provided, and you further agree that the Organizer may continue to process and use the personal data of team members even after your registration application has been accepted.
4. 貴團隊可依個人資料保護法，就貴團隊的個人資料向主辦單位：（1）請求查詢或閱覽、（2）製給複製本、（3）請求補充或更正、（4）請求停止蒐集、處理及利用或（5）請求刪除。但因主辦單位執行職務或業務所必需者及受其他法律所規範者，主辦單位得拒絕之。
In accordance with the Personal Data Protection Act, you may exercise the following rights regarding your personal data by submitting a request to the Organizer: (1) To make inquiries of and to review your personal data; (2) to request copies of your personal data; (3) to supplement or correct your personal data; (4) to request the discontinuation of the collection, processing, or use of your personal data; and (5) to request the deletion of your personal data. However, the Organizer may refuse such requests where necessary for the execution of its official duties or where otherwise stipulated by law.
5. 若貴團隊所提供之個人資料，經檢舉或主辦單位發現不足以確認貴團隊的身分真實性或其他個人資料冒用、盜用、資料不實等情形，主辦單位有權停止貴團隊的報名資格、錄取資格等相關權利。若有不便之處敬請見諒。
If any complaint is filed regarding the personal data you have provided, or if the Organizer is unable to verify the authenticity of the team members’ identities, or if any personal data is found to be misused, stolen, or false, the Organizer reserves the right to terminate your registration and participation eligibility. Any inconvenience caused hereby is sincerely regretted.
6. 本同意書如有未盡事宜，依個人資料保護法或其他相關法規之規定辦理。
Any matters not specified herein shall be handled in accordance with the Personal Data Protection Act and other relevant laws and regulations.
7. 貴團隊瞭解此一同意書符合個人資料保護法及相關法規之要求，具有書面同意主辦單位蒐集、處理及使用貴團隊的個人資料之效果。
You acknowledge that this Agreement complies with the Personal Data Protection Act and related regulations and constitutes your written consent authorizing the Organizer to collect, process, and use the personal data of team members.

此致主辦單位明志科技大學，全體團隊成員同意並確認以上條款。
All team members hereby acknowledge and agree to the above Terms and Conditions and confirm their consent to the Organizer, Ming Chi University of Technology.
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· 如成員欄位不足，請自行增列
If the member fields are insufficient, please add additional entries as needed.
· 本文件採「團隊一份」方式辦理，請全體團隊成員共同簽署同一份文件後掃描上傳。
This form is to be completed and signed jointly by all team members and submitted as one single document.
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